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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 0321-10/2023 
Datum:  19. 12. 2023   

 
 

ZAPISNIK 
10. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 19. 12. 2023, ob 16. uri, 

v Vili Vipolže 
 

Prisotni svetniki: Teja Jelina, Goran Simčič, Zvezdan Prinčič, Vilko Prinčič, Nika Prinčič, Miloš Protić, Robert Feri, Anja 
Pertovt, Jurij Špacal, Tanja Baša Jasnič, David Saksida, Nadja Šfiligoj, Lilijana Kastelic, Silvestra Elen Brašnić Saffigna, dr. 
Karol Peter Peršolja, Damjan Birtič (16.15) 
 
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Anita Manfreda – direktorica občinske uprave, Dejan Rusjan, Beti Kumar, Nika 
Fabricijo Jug, Mateja Ambrožič, Mojca Treplak  
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.    
 
Dnevni red 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 9. redne seje 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za odmero nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za zazidana in 

nezazidana stavbna zemljišča od 1. 1. 2024  
5. Odlok o Proračunu Občine Brda za leto 2024 in Odlok o Proračunu Občine Brda za leto 2025 – druga obravnava 
6. Pooblastilo županu za sprejemanje načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem pod določeno vrednostjo za 

proračunski leti 2024 in 2025  
7. Pooblastilo županu za potrditev investicijske dokumentacije za proračunski leti 2024 in 2025 
8. Imenovanje predstavnika Občine Brda v senatih za reševanje pritožb zoper delo policistov  
9. Terminski plan dela Občinskega sveta Občine Brda za leto 2024  
10. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 9. redne seje   
11. Pobude in vprašanja svetnikov   
12. Realizacija sklepov 9. redne seje  
 

Ad 1. 
 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Prisotnih je 15 članov Občinskega sveta Občine Brda. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo. Svetnik 
Damjan Birtič se je seje udeležil ob 16.15. Prisotnih je 16 članov občinskega sveta. 
    

Ad 2. 
 
Potrditev zapisnika 9. redne seje 
 
V obravnavo je bil dan zapisnik 9. redne seje.  
 
Na zapisnik ni bilo pripomb.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 9. redne seje. 
 

Ad 3. 
 

Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
V obravnavo je bil dan predlagani DNEVNI RED 10. redne seje.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet predlagani DNEVNI RED 10. redne seje.   
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Ad 4. 
 
Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za odmero nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za zazidana in 
nezazidana stavbna zemljišča od 1. 1. 2024 
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
 
Odlok o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v Občini Brda (Uradno glasilo Občine Brda št. 6/2003, 4/2004, 
8/2004, 35/2007) v 15. členu določa, da vrednost točke za izračun nadomestila določi občinski svet s sklepom, ki se 
javno objavi. 
Ker vrednost točke od leta 2007 ni bila revalorizirana, je bila usklajena z indeksom rasti življenjskih potrebščin za 
obdobje od 27.11.2007 do 31.10.2023. Namreč skladno s 404. členom Zakona o davčnem postopku (Uradni list RS, št. 
13/11 – uradno prečiščeno besedilo, 32/12, 94/12, 101/13 – ZDavNepr, 111/13, 22/14 – odl. US, 25/14 – ZFU, 40/14 – 
ZIN-B, 90/14, 91/15, 63/16, 69/17, 13/18 – ZJF-H, 36/19, 66/19, 145/20 – odl. US, 203/20 – ZIUPOPDVE, 39/22 – ZFU-
A, 52/22 – odl. US, 87/22 – odl. US, 163/22 in 109/23 – odl. US) davčni organ izda odločbo o domeri NUSZ po uradni 
dolžnosti na podlagi občinskega odloka in vrednosti točke, ki veljata na dan 1. januarja leta, za katero se nadomestilo 
odmerja.  
 
Miloš Protić sprašuje, zakaj se ni to že prej uredilo.  
 
Anita Manfreda pojasni, da se je ugotovilo, da ni bila točka za odmero NUSZ revalorizirana. Na vprašanje svetnika 
odgovori, da predvideva, da se je občina v preteklem obdobju tako odločila v smislu vzpodbujanja gradnje in pozidave 
v občini Brda, na podoben način kakor z obračunavanjem turistične takse v smislu razvoja ponudnikov ob začetku 
izvajanja svoje dejavnosti. Glede na to,  da je v občini preko 25% nepozidanih stavbnih zemljišč in le-to predstavlja tudi 
težave pri predložitvah sprememb OPN-jev na pristojna ministrstva težave bi občina želela spodbuditi razvoj tudi na 
tem področju. Iz tega naslova se pričakuje nekje 23.000 EUR prihodkov v letu 2024.  
 
Župan Franc Mužič se strinja s tem, da je občina res šla na roko določenim investitorjem in uporabnikom stavbnih 
zemljišč. Sedaj pa je zadeva več kot smiselna, da se jo uredi in prav tako je potrebno začeti postopke za ureditev 
nadomestila za uporabo stavbnih zemljišč.  
 
Roberta Feri zanima, koliko je sedaj znašala ta točka in za koliko % se sedaj dviguje.  
 
Anita Manfreda pojasni, da se bo na letni ravni povečalo za 36,5% letnih prihodkov iz naslova NUSZ. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP o revalorizaciji točke  
 

1. Vrednost točke za odmero nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za zazidana in nezazidana stavbna 
zemljišča v Občini Brda od 1. 1. 2024 znaša 0,001373 evra.  

2. Ta sklep prične veljati  8.  dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin, uporabljati pa se prične 1. januarja 
2024.  
Do pričetka uporabe tega sklepa se uporablja Sklep občinskega sveta o vrednosti točke za izračun nadomestila za 
uporabo stavbnega zemljišča št. 4221-03/2017-02  z dne 7. 2. 2017. 

 
Ad 5. 

 
Odlok o Proračunu Občine Brda za leto 2024 in Odlok o Proračunu Občine Brda za leto 2025 – druga obravnava 
 
Odlok o Proračunu Občine Brda za leto 2024 – druga obravnava 
 
Predlog Proračuna Občine Brda za leto 2024 v drugi obravnavi predstavi Beti Kumar in poda obrazložitev na pripombe 
dane pri prvi obravnavi proračuna za leto 2024 ter pripombe dane v javni razpravi, ki je trajala od 22. 11. 2023 do 6. 
12. 2023: 
 
Predlogi v času javne razprave 
 
Predlogi Liste za Brda 
1. Z namenom zagotavljanja zadostnih sredstev na PP 1206 "Urejanje področja učinkovite rabe in obnovljivih virov 

energije" zaradi vlog za soglasja pri postavitvi sončnih elektrarn na javnih stavbah v lasti občin in prijave na zelo 
ugoden razpis za občine v letu 2024, ki bo ponujal cca 80% subvencijo predlagamo prenos viška sredstev iz PP 
13029004 "Cestna razsvetljava". GOLEA je v ponedeljek 4.12. na Uroša Benso naslovila študijo izvedljivosti za vse 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2011-01-0553
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2012-01-1402
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2012-01-3643
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-01-3676
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-01-4127
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2014-01-0832
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2014-01-0961
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2014-01-1619
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2014-01-3647
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-3571
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2016-01-2685
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2017-01-3269
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-0544
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2019-01-1628
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2019-01-2928
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-2544
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-3772
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2022-01-0770
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2022-01-1091
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2022-01-2039
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2022-01-4188
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2023-01-3150
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predlagane javne stavbe vključno z ocenami investicije. V PP 1206 predlagajo pokritje celotne investicije 
predstavljene v študiji kljub dejstvu, da nekatere stavbe ne bodo primerne za postavitev elektrarne (primer 
objekta Hum zaradi slabe strehe), pri nekaterih pa se bo zaradi električnega omrežja mogoče dobilo zavrnjeno 
vlogo za soglasje. Sredstva na PP se lahko zaradi morebitnega negativnega izida prerazporedi s prvim rebalansom. 
PP 1206 bi lahko uporabili tudi za nadaljnje investicije v javne e-polnilnice, ki bodo v začetku 2024 deležne tudi 
subvencij. Obe tematiki SE in e polnilnice naslavljata zaveze v sprejeti strategiji trajnostnega turizma v občini. 
Prepričani so, da mora biti tukaj kot občina drzna, ker je razpisana subvencija v takšni višini neponovljiva. 
 

Odgovor: Predlog se upošteva. Sredstva na postavki 12009 - Izvajanje energetskega managementa se zviša za 30.000 
Eur. Sredstva se prenesejo iz postavke 13012 - Upravljanje in tekoče vzdrževanje JR, ki so se znižala na podlagi plana za 
naslednje leto, podanega s strani predstavnikov Petrola na seji občinskega sveta. 
 
2. Avtobusna postaja Gonjače – ali so na postavki zagotovljena sredstva prav za to avtobusno postajo. 

 
Odgovor: Sredstva so zagotovljena v proračunu za leto 2024 na postavki 13005 – Avtobusne čakalnice.  
 
3. Telovadnica/večnamenski prostor - dogovor, da se poišče najbolj primerno rešitev/lokacijo, ki bo finančno 

vzdržna. Po razpravi z vsemi deležniki bi se lahko v letu 2025 zagotovilo sredstva za dokumentacijo in na ta način 
naredilo prvi korak v smeri srednjeročne realizacije. 
 

Odgovor: Komisija za šport skupaj z ostalimi deležniki (občinski svet, šola,….) v letu 2024 preuči in določi ustrezno 
lokacijo nove telovadnice. Investicija v telovadnico se bo pričela po zaključku investicije Vrtca Dobrovo. 
 
4. Eko otok iz Gonjač proti Vedrijanu, na križišču. Ali je področje v občinski lasti in ali bi lahko tam uredili ekološki 

otok za odpadke? V kolikor da, predlagajo zagotovitev sredstev v proračunu 2024 oz. 2025. 
 

Odgovor: Pobuda se upošteva. O pobudi je že bil seznanjen predsednik VS Šmartno, slednji pa je tudi že vzpostavil 
kontakt z lastnikom zemljišča. Sledijo aktivnosti za odkup zemljišča, sprememba namenske rabe zemljišča ter v 
nadaljevanju izgradnja Eko otoka.  
 
5. Podeljevanje finančnih nagrad študentom ob uspešnem zaključku študija, gre pod obstoječo postavko za mladino, 

2.000€ bi bilo namenjenih za to, ostalo za razpise. 
 

Odgovor: Predlog se upošteva. Sredstva na postavki 18057 – sofinanciranje dejavnosti za mlade, se prerazporedijo  
na dva konta, in sicer 2.000 Eur bo namenjenih finančnih nagradam študentom ob uspešno zaključenem študiju z 
nalogo, ki je prispevala k doprinosu znanja o Brdih. V skupnem se sredstva postavke ne spreminjajo.  
 
6. Vzpostavitev dodatnih linij avtobusnega prevoza na relaciji Nova Gorica – Brda. Predlaga se ponovna izvedba 

ankete in poskusna vzpostavitev dodatne linije vsak petek v marcu in aprilu 2024. Po poskusnem obdobju se 
odloči ali je dodatna linija smiselna ali ne. Ocena finančnega vložka je cca 3.500€, predlagajo dodatna sredstva iz 
naslova glavarin po prvem rebalansu 2024 oz. po upoštevanju nove vrednosti glavarine v višini 725€. 
 

Odgovor: Pobuda je bila obravnavana, a zaradi drugih nujnejših prioritet ni bila umeščena v proračun. 
 
Predlogi Občine Brda 
 
Prihodki:  

• v času javne razprave se je s strani Ministrstva za finance prejelo nov izračun dohodnine, izračun sredstev za 
uravnoteženje razvitosti občin ter dodatno izračun sredstev za stroške plač javnih zavodov, na podlagi višje 
povprečnine (prej 700 Eur, sedaj 725 Eur). V skupnem bo občina prejela 222.976 Eur več sredstev (kto 7000, 
7400); 

• na podlagi predvidene spremembe vrednosti točke NUSZ, ki bo usklajena z rastjo cen življenjskih potrebščin, se je 
zvišalo prihodek iz naslova nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča v skupnem znesku 22.936 Eur (kto 7030); 

• na podlagi letošnje realizacije iz naslova davka na dediščine in darila, se je v proračunu za leto 2024 zvišalo 
sredstva za 10.000 Eur (kto 7032); 

• planiralo se je višjo zadolžitev za znesek 200.000 Eur, v skupnem je planirana zadolžitev v višini 400.000 Eur. 
 
Odhodki: 

• sredstva na postavki 13021 – Obnova starih zidov in mostov, se je v predlogu proračuna za drugo obravnavo 
povečalo za 75.000 Eur, za namen sanacije plazov nastalih pri zadnjem močnem deževju; 
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• proračunska postavka 18037 – Pomoč verskim skupnostim: pri predlogu proračuna za drugo obravnavo se je 
glede na podane pobude občanov sredstva namenjena verskim skupnostim povečalo za 10.000 Eur, za namen 
sofinanciranja obnov briških cerkva; 

• na proračunski postavki 18057 – Sofinanciranje dejavnosti za mlade se je sredstva razdelilo na dva konta in sicer 
se je predvidelo 2.000 Eur za denarne nagrade in priznanja. Skupni znesek postavke se ne spreminja; 

• proračunske postavke 19004, 19007 in 19010 se v skupnem zniža za 27.088 Eur, zaradi znatnega zvišanja 
materialnih stroškov zavoda in se omeji na nujno potrebna; 

• proračunska postavka 19044 – Nova enota vrtca Dobrovo: sredstva se je v predlogu proračuna za drugo 
obravnavo zvišalo za 260.000 Eur, zaradi spremembe cen na podlagi projektantskega izračuna; 

• proračunska postavka 19006 - Materialni stroški v osnovnih šolah: sredstva namenjena materialnim stroškom 
javnega zavoda Osnovna šola Alojza Gradnika Dobrovo se je zvišalo za 138.000 Eur in sicer na podlagi podane 
obrazložitve zavoda, da so se materialni stroški v zadnjih letih, najbolj pa ravno v letu 2023, znatno zvišali. Kar 
nekaj let je zavod prejemal s strani ustanoviteljice sredstva v približno enaki višini, glede na visoko rast cen pa je 
nujno, da se zavodu nameni več sredstev; 

• proračunska postavka 06029 VS Višnjevik: sredstva v vrednosti 1.400 Eur se prenese na konto Nakupa opreme 
znotraj postavke. V skupnem se sredstva postavke ne spreminjajo. 

 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o Proračunu Občine Brda za leto 2024, vključno s pripadajočimi 
prilogami. 

2. Ta sklep prične veljati takoj. 

 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP o Načrtu ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Brda za leto 
2024 
 

1. Sprejme se Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Brda za leto 2024, ki vsebuje načrt pridobivanja 
nepremičnega premoženja, načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem ter načrt pridobivanja premičnega 
premoženja. 

2. Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Brda za leto 2024 je v Prilogi 1. 
3. Priloga iz prejšnje točke tega sklepa je sestavni del tega sklepa. 
4. Ta sklep začne veljati z dnem uveljavitve Odloka o proračunu Občine Brda za leto 2024. 

 
Odlok o Proračunu Občine Brda za leto 2025 – druga obravnava 
 
Predlog Proračuna Občine Brda za leto 2025 predstavi Beti Kumar in poda obrazložitev na pripombe dane pri prvi 
obravnavi proračuna za leto 2025 ter pripombe dane v javni razpravi, ki je trajala od 22. 11. 2023 do 6. 12. 2023: 
 
Predlogi v času javne razprave: 
 
Predlogi Liste za Brda 
 
1. Cesta na spomenik Gonjače – predlagajo oceno investicije in umestitev v proračun 2025. 

 
Odgovor: V proračunu za leto 2025 se dodatno zagotovi 10.000 Eur na postavki 13004 – Investicije in investicijsko 
vzdrževanje občinskih cest in pločnikov za študije o izvedljivosti projektov, projektne dokumentacije, nadzor in 
investicijski inženiring, za izdelavo projektne dokumentacije za ureditev javne poti do spomenika v Gonjačah; 
 
2. Telovadnica/večnamenski prostor - dogovor, da se poišče najbolj primerno rešitev/lokacijo, ki bo finančno 

vzdržna. Po razpravi z vsemi deležniki bi se lahko v letu 2025 zagotovilo sredstva za dokumentacijo in na ta način 
naredilo prvi korak v smeri srednjeročne realizacije. 
 

Odgovor: Komisija za šport skupaj z ostalimi deležniki (občinski svet, šola,….) v letu 2024 preuči in določi ustrezno 
lokacijo nove telovadnice. Investicija v telovadnico se bo pričela po zaključku investicije Vrtca Dobrovo. 
 
3. Eko otok iz Gonjač proti Vedrijanu, na križišču. Ali je področje v občinski lasti in ali bi lahko tam uredili ekološki 

otok za odpadke? V kolikor da, predlagajo zagotovitev sredstev v proračunu 2024 oz. 2025. 
 

Odgovor: Pobuda se upošteva. O pobudi je že bil seznanjen predsednik VS Šmartno, slednji pa je tudi že vzpostavil 
kontakt z lastnikom zemljišča. Sledijo aktivnosti za odkup zemljišča, sprememba namenske rabe zemljišča ter v 
nadaljevanju izgradnja Eko otoka.  
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Predlogi Občine Brda 
 
Prihodki:  

• v času javne razprave se je s strani Ministrstva za finance prejelo nov izračun dohodnine, izračun sredstev za 
uravnoteženje razvitosti občin ter dodatno izračun sredstev za stroške plač javnih zavodov, na podlagi višje 
povprečnine (prej 700 Eur, sedaj 725 Eur). V skupnem bo občina prejela 260.200 Eur več sredstev (kto 7000, 
7400); 

• na podlagi predvidene spremembe vrednosti točke NUSZ, ki bo usklajena z rastjo cen življenjskih potrebščin, se je 
zvišalo prihodek iz naslova nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča v skupnem znesku 22.936 Eur (kto 7030); 

• na podlagi letošnje realizacije iz naslova davka na dediščine in darila, se je v proračunu za leto 2025 zvišalo 
sredstva za 10.000 Eur (kto 7032); 

• planiralo se je višjo zadolžitev za znesek 100.000 Eur, v skupnem je planirana zadolžitev v višini 300.000 Eur.  
 
Odhodki: 

• sredstva na postavki 13021 – Obnova starih zidov in mostov, se je v predlogu proračuna za drugo obravnavo 
povečala za 50.000 Eur, za namen sanacije plazov nastalih pri zadnjem močnem deževju; 

• sredstva na postavki 13012 – Upravljanje in tekoče vzdrževanje JR, se je znižalo na podlagi plana, podanega s 
strani predstavnikov Petrola na seji občinskega sveta v višini 10.000 Eur; 

• proračunska postavka 19044 – Nova enota vrtca Dobrovo: sredstva se je v predlogu proračuna za drugo 
obravnavo zvišalo za 260.000 Eur, zaradi spremembe cen na podlagi projektantskega izračuna; 

• proračunska postavka 19006 - Materialni stroški v osnovnih šolah: sredstva namenjena materialnim stroškom 
javnega zavoda Osnovna šola Alojza Gradnika Dobrovo se je zvišalo za 83.136 Eur in sicer na podlagi podane 
obrazložitve zavoda, da so se materialni stroški v zadnjih letih, najbolj pa v letu 2023, znatno zvišali. Kar nekaj let 
je zavod prejemal s strani ustanoviteljice sredstva v približno enaki višini, glede na visoko rast cen pa je nujno, da 
se zavodu nameni več sredstev.  

 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o Proračunu Občine Brda za leto 2025, vključno s pripadajočimi 
prilogami. 

2. Ta sklep prične veljati takoj.  

 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP o Načrtu ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Brda za leto 
2025 
 

1. Sprejme se Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Brda za leto 2025, ki vsebuje načrt pridobivanja 
nepremičnega premoženja, načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem ter načrt pridobivanja premičnega 
premoženja. 

2. Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Brda za leto 2025 je v Prilogi 1. 
3. Priloga iz prejšnje točke tega sklepa je sestavni del tega sklepa. 
4. Ta sklep začne veljati z dnem uveljavitve Odloka o proračunu Občine Brda za leto 2025. 

 
Ad 6. 

 
Pooblastilo županu za sprejemanje načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem pod določeno vrednostjo za 
proračunski leti 2024 in 2025 
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
 
Skladno z 2. odstavkom 24. člena Zakona o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti (Uradni 
list RS, št. 11/18 in 79/18) načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem občine sprejema občinski svet občine, na 
predlog župana. 
Občinski svet lahko določi, da načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem občine pod določeno vrednostjo sprejme 
župan. 
 
Glede na potrebo po enostavnejšem in hitrejšem sprejemanju ter izvajanju postopkov ravnanja z nepremičnim 
premoženjem občine, predvsem v primeru, ko je potrebno določene nepremičnine v najkrajšem možnem času 
odkupiti ali prodati se predlaga, da Občinski svet Občine Brda pooblasti župana, da lahko sprejme načrt ravnanja z 
nepremičnim premoženjem Občine Brda v posamični vrednosti do 10.000,00 EUR. 
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Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda pooblašča župana, da sprejme načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine 
Brda za proračunski leti 2024 in 2025 v posamični vrednosti do 10.000,00 EUR v posameznem koledarskem letu. 

2. Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem za posamezno proračunsko leto, ki ga sprejme župan mora biti 
usklajen s postavkami sprejetega proračuna Občine Brda za posamezno leto. 

3. O sprejetju načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem v posameznem proračunskem letu župan obvesti 
občinski svet. 

4. Ta sklep začne veljati takoj po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 
Ad 7. 

 
Pooblastilo županu za potrditev investicijske dokumentacije za proračunski leti 2024 in 2025 
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
 
Investicijska dokumentacija mora biti izdelana na podlagi Uredbe o enotni metodologiji za pripravo in obravnavo 
investicijske dokumentacije na področju javnih financ (Ur. l. RS, št. 60/2006, 54/2010, 27/2016, v nadaljevanju: 
Uredba).  
Uredba določa pripravo in obravnavo investicijske dokumentacije za vse investicijske projekte in druge ukrepe, ki se 
financirajo v skladu z zakonom o javnih financah. Zakon o javnih financah in področni predpisi podrobneje določajo 
obravnavo in sprejem proračuna. 
S sprejemom proračuna Občinski svet potrdi tudi investicije, ki jih je dolžan izvajati župan kot organ za izvajanje 
proračuna. Za vsako investicijo je glede na njihovo vrednost skladno z Uredbo potrebno pripraviti investicijsko 
dokumentacijo, in sicer: Dokument identifikacije investicijskega projekta (DIIP), Predinvesticijsko zasnovo (PZI) in 
Investicijski program (IP) ali njegovo novelacijo. 
V 2. členu Uredbe opredeljuje investitorja kot pravno osebo, ki je navedena v investicijski dokumentaciji, v našem 
primeru je Občina Brda, ki jo po Zakonu o lokalni samoupravi in Statutu Občine Brda predstavlja župan. 
Glede na to, da uredba zahteva, da se do izdelave investicijske dokumentacije, investitor opredeli s pisnim sklepom, s 
katerim potrdi posamezen dokument, se predlaga občinskemu svetu, da za izdajo pisnega sklepa in s tem potrditev 
investicijske dokumentacije pooblasti župana, saj potrditev teh dokumentov že pomeni fazo razvojnih projektov. 
 
Robert Feri prosi za dodatno pojasnilo.  
 
Anita Manfreda pojasni, da določeni javni razpisi (državni, evropski) zahtevajo sklep o potrditvi DIIP, ki ga sprejme 
župan, v kolikor projekt še ni umeščen v proračunu občine. V tem primeru gre samo za prijavo na javni razpis. V kolikor 
so sredstva odobrena se občinski svet seznani s pripravo rebalansa proračuna, projekt se umesti v proračun in tako ga 
občinski svet potrdi skupaj z investicijsko dokumentacijo.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda pooblašča župana za potrditev investicijske dokumentacije za vse projekte za katere je 
v Proračunu odprta proračunska postavka ali pa so projekti uvrščeni v Načrt razvojnih programov. 

2. Pooblastilo velja za proračunski leti 2024 in 2025. 
3.  Z navedenim dokumentom se Občinski svet seznani na prvi naslednji redni seji. 
4. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 8. 

 
Imenovanje predstavnika Občine Brda v senatih za reševanje pritožb zoper delo policistov 
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
 
Občina Brda je prejela poziv Ministrstva za notranje zadeve za predlaganje predstavnika javnosti v senatih za reševanje 
pritožb zoper delo policistov, ki jih sestavljajo trije člani, in sicer pooblaščenec ministra kot vodja senata ter dva 
predstavnika javnosti kot člana senata. Predstavnike javnosti na predlog samoupravnih lokalnih skupnosti z območja 
posamezne policijske uprave imenuje in razrešuje minister za notranje zadeve. Občine predlagajo število 
predstavnikov glede na število prebivalcev po naslednjem ključu: do 20.000 prebivalcev - 1 predstavnik javnosti. Glede 
na navedeno lahko Občina Brda predlaga enega (1) predstavnika.  
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Za predstavnika javnosti je lahko imenovan polnoletni državljan Republike Slovenije, ki:  

• ni bil pravnomočno obsojen za naklepno kaznivo dejanje, katerega storilec se preganja po uradni dolžnosti;  

• ni v kazenskem postopku za naklepno kaznivo dejanje, katerega storilec se preganja  po uradni dolžnosti in;  

• ni s pravnomočno odločbo obsojen za dva ali več prekrškov z znaki nasilja ali za tri ali več hujših prekrškov 
zoper varnost cestnega prometa, za katere so kot sankcija predpisane kazenske točke; 

• ni javni uslužbenec policije (policist ali drugi javni uslužbenec, zaposlen v policiji) ali funkcionar (sindikalni 
zaupnik) reprezentativnih sindikatov policistov; 

• aktivno obvlada slovenski jezik  

• je osebnostno primeren za sodelovanje v senatih za preverjanje pritožb zoper delo policistov oziroma na 
strokovnem področju ali v lokalnem okolju uživa ugled in zaupanje stroke ali soobčanov ter je na podlagi 
njegovega dosedanjega življenja, ravnanja in obnašanja mogoče utemeljeno sklepati, da bo svoje delo kot 
član senata opravljal pošteno in vestno. 

 
Predstavnik javnosti bo imenovan za dobo štirih let z možnostjo ponovnega imenovanja.  
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja pri Občini Brda je dne 23. 11. 2023 pozvala vso zainteresirano 
javnost, da posredujejo predloge kandidatur za predstavnika Občine Brda v senatih za reševanje pritožb zoper delo 
policistov.   
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je predloge obravnavala na 3. redni seji, dne 7. 12. 2023 in 
sprejela naslednji sklep: 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga Občinskemu svetu Občine Brda za predstavnika 
Občine Brda v senatih za reševanje pritožb zoper delo policistov: 

• Domen Drufovka, Podsabotin 18, 5211 Kojsko 
 
Na glasovanje je bil dan SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda v senatih za reševanje pritožb zoper delo policistov imenuje  

• Domen Drufovka, Podsabotin 18, 5211 Kojsko, za obdobje štirih let.  
2. Ta sklep velja takoj.  

 
ZA je glasovalo 15 svetnikov, PROTI pa 0 svetnikov. Sklep je sprejet.  
 

Ad 9. 
 
Terminski plan dela Občinskega sveta Občine Brda za leto 2024 
 
Terminski plan predstavi Anita Manfreda.  
 
Terminski plan dela Občinskega sveta Občine Brda služi za potrebe operativnega delovanja, tako občinske uprave kot 
občinskega sveta. Točke se bodo dodatno umeščale na seje, glede na potrebe, ki se bodo pojavljale tekom leta. 
 
V letu 2024 se predvideva osem sej in slavnostna seja Občinskega sveta Občine Brda. 

• Prva seja (11. redna seja) je planirana 13. februarja 2024. 

• Druga seja (12. redna seja) je planirana 12. marca  2024.  

• Tretja seja (13. redna seja) je planirana 16. aprila 2024 in se navezuje na obravnavo glavne točke dnevnega 
reda: Zaključnega računa Občine Brda za leto 2023. 

• Četrta seja (14. redna seja) je planirana 21. maja 2024 in se navezuje na obravnavo glavne točke dnevnega 
reda: Rebalansa 1 Občine Brda za leto 2024 in potrditev nagrajencev Občine Brda. 

• Slavnostna seja Občine Brda je planirana 7. junija 2024. 

• Peta seja (15. redna seja) je planirana 10. septembra 2024 in se navezuje na obravnavo glavne točke 
dnevnega reda: Polletnega poročila Občine Brda za leto 2024.  

• Šesta seja (16. redna seja) je planirana 15. oktobra 2024 in se navezuje na obravnavo glavne točke dnevnega 
reda: Rebalansa 2 Občine Brda za leto 2024. 

• Sedma seja (17. redna seja) je planirana 19. novembra 2024.  

• Osma seja (18. redna seja) je planirana 17. decembra 2024 in se navezuje na obravnavo glavne točke 
dnevnega reda: Sprememba proračuna Občine Brda za leto 2025. 
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Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Terminski plan dela Občinskega sveta Občine Brda za leto 2024.  
2. Ta sklep prične veljati takoj. 

 
Ad 10. 

 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 9. redne seje  
 
Vilko Prinčič  
1. Vaščan iz Cerovega se zelo zahvaljuje za ugoditev prošnji in odstranitev cestne ovire.  
2. Z odgovorom ni zadovoljen. Javna razsvetljava v spodnjem delu vasi v Dolnjem Cerovem, ki sega do zaselka 

»Valerišče«, ni bila dokončana zaradi bakrenih kablov. Ta del Cerovega je popolnoma v temi. Manjka nekje cca 10 
luči.   

 
Ad 11. 

 
Pobude in vprašanja svetnikov 
 
Teja Jelina  
1. Pobuda za pripravo in sprejetje Odloka o ohranjanju suhih zidov za ohranjanje kulturne krajine v Občini Brda 
 
Svetniška skupina SDS, na občinski seji dne, 19.12.2023, na podlagi že podane pobude g. Borisa Šfiligoja, bivšega 
svetnika svetniške skupine SDS, daje ponovno pobudo za pripravo in sprejetje Odloka o ohranjanju suhih zidov za 
ohranjanje kulturne krajine v Občini Brda. 
 
G. Šfiligoj si je v preteklosti leta prizadeval, da bi s predlaganim Odlokom zaščitili našo kulturno krajino in vse suhe 
zidove, ki so nastali do današnjih dni, zdaj pa nas je ponovno prepričalo povabilo na predstavitev o pomenu ohranjanja 
veščine suhozidne gradnje, kot pomembnega segmenta dediščine, ki ga je soorganizirala Občina Brda in katerega smo 
se kot predstavniki svetniške skupine SDS tudi udeležili in nas vzpodbudilo, da se zavzamemo za to tematiko in 
odločno podpremo zaščito suhih zidov ter idejo o širjenju znanja gradnje suhih zidov tudi v naši občini. Predlog g. 
Šfiligoja je osnutek, o katerem se je potrebno vsekakor temeljito pogovoriti in odpreti razpravo na to temo ter za 
Občino Brda pripraviti Odlok, ki bo zaščitil mojstrovine, ki so jih izdelovali naši predniki in vzpodbuditi mlajšo 
generacijo, da bo s tem delom nadaljevala in se morebiti tudi izučila za to obrt.  
 
Pred nekaj meseci smo zasledili izvedbo delavnice gradnje suhih zidov na območju občine Sežana. Sežana je zelo daleč 
na tem področju, delijo sredstva za izgradnjo suhih zidov in imajo zato tudi Pravilnik o subvencioniranju obnov kraških 
suhih zidov v Občini Sežana. Lahko so nam za velik zgled. Dejstvo je, da je suha gradnja zidov pri nas ravno tako doma 
in bi z nadaljevanjem te veščine tudi naprej še dodatno služila za utrjevanje brežin teras. 
Podajamo tudi nekaj povezav omenjene tematike: 

• Kaj je suhi zid  

• Predstavitev veščine suhozidne gradnje in ohranjanja kulturne krajine 

• Spodbujanje ohranjanja kulturne dediščine v občini Sežana v letu 2023 

• PRIROČNIK KRAŠKE SUHOZIDNE GRADNJE 

• Suhi zidovi Krasa 

• Pravilnik o subvencioniranju obnov kraških suhih zidov v Občini Sežana 
 
Svetniška skupina je pripravljena pomagati in sodelovati pri pripravi, ker resnično vidimo velike prednosti omenjenega 
dokumenta za ohranjanje naše lepe briške krajine kot nepremično kulturno dediščino. 
 
Pripravila:  
Svetniška skupina SDS 
 
V prilogi: 
- Pobuda občinskega svetnika g. Šfiligoja 
- Dopis Zavoda za varstvo kulturne dediščine Slovenije, 14.01.2008 
- Vabilo na predstavitev: Suhi zidovi in ohranjanje kulturne krajine, z dne 5.12.2023 
- Pobudo pošiljamo tudi v elektronski obliki zaradi omenjenih povezav na tematiko. 

           
 
 

https://www.traven.si/traven/index.php?option=com_k2&view=item&layout=item&id=207&Itemid=772
https://www.sezana.si/objava/846729
https://www.sezana.si/objava/858973
https://www.zvkds.si/sites/www.zvkds.si/files/uploads/files/publication/slo_001.pdf
https://www.geomantija.si/suhi-zidovi-krasa-html/
https://www.tax-fin-lex.si/Dokument/Predogled?rootEntityId=667bf44b-1140-4769-9f99-4224a7de2305&returnUrl=https%3A%2F%2Fwww.tax-fin-lex.si%2FDokument%2FPodrobnosti%3FrootEntityId%3D667bf44b-1140-4769-9f99-4224a7de2305
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2. Zaživela je nova spletna stran Občine Brda in zasluži si vse pohvale. Poda pa dodaten predlog in sicer, da bi občani 
imeli možnost pošiljati v centralni občinski elektronski predal svoje pobude, mnenja in predloge.  

 
Anita Manfreda pojasni, da je to tudi že v pripravi in bo pripravljeno na način, da bo lahko vsak občan na spletni strani 
Občine Brda kliknil na ikono npr. »oddaj pobudo« oz. »povej občini« in napisal pobudo, predlog, mnenje,….   
 
Miloš Protić 
1. Vaščane vasi Šmartno zanima, kako poteka projekt ureditve parkirišča in javnih sanitarij v Šmartnem. Predlaga, da 

se občane seznani z objavo na spletni strani Občine Brda.  
2. Glede suhogradnje zidov predlaga, da se poišče primerno lokacijo (deponijo) za zbiranje kamenja za bodočo 

suhogradnjo zidov.  
3. Ga. Karin Lavin, ki je izvedla izobraževanje o suhih zidovih in ohranjanju kulturne krajine ima željo, da bi se našlo 

lokacijo, kjer bi se testno obnovilo en tak zid. Z njihove strani bi temu prisostvovali tudi dva strokovnjaka, sicer za 
gradnjo kraškega zidu in predstavniki, ki so se udeležili tega dogodka in poznajo briško suhogradnjo zidov.  

 
Nika Prinčič 
1. Kako poteka financiranje razširjenega programa na OŠ Alojza Gradnika Dobrovo, saj včasih ima šola veliko stisko s 

prevozom otrok na določena tekmovanja. Kot je seznanjena so zelo velike razlike med občinami oz. šolami.   
2. Predlaga, da se postavi dodatne označevalne table za turistične znamenitosti Brd na ključnih mestih v občini (npr. 

na poti iz Nove Gorice proti Humu).   
 
Damjan Birtič  
Čiščenje vodnih jarkov predvsem na območju, ki je bilo aglomerirano v spodnjem delu reke Reke. Jarki naj bi služili 
predvsem za razbremenitev glavnega toka reke oz. za sprotno drenažo površinskih voda, ki so v pretežni meri 
zaraščeni oz. tam je že kar precej usedlin in ne služijo več svojemu namenu. Tudi ob priliki zadnjih večjih nalivov, ko je 
voda poplavljala, najeda tudi ceste oz. infrastrukturo tako, da je že več kot 30 let zanemarjena. Kar nekaj lastnikov 
kmetijskih zemljišč pa tudi tistih, ki vstopajo na te površine se je nanj obrnilo s prošnjo, da se začne stvar urejat. Pred 
kratkim je bil eden od teh jarkov pod Casinojem v Neblem v celoti očiščen vendar je ostalo samo pri temu. Poziva, da 
se pozove pristojne službe k ureditvi tega območja v celoti in da se bolj sistematično pristopi k čiščenju teh površin.           
 
Vilko Prinčič 
V Dolnjem Cerovem že skoraj dva meseca ne gori javna luč. Do njega je prišla informacija, da podjetje Petrol d. d. ne 
izvaja del, saj so razporejeni na poplavna območja. Zanima ga, ali ta informacija drži? Glede na to, da opravljajo 
koncesijsko dejavnost, bi moralo delo potekati nemoteno.  
 
Lilijana Kastelic  
Glede na zaporo ceste na relaciji Dobrovo – Vipolže, ki traja že kar nekaj časa sprašuje, kakšen je plan sanacije plazu in 
v kakšnem času je možna sprostitev prometa vsaj enosmerno. Občani namreč pričakujejo, da se to uredi čim prej, saj 
je zapora moteča, predvsem za občane, ki dnevno prehajajo to območje.       
 
Robert Feri  
1. Predlaga, da se problematika ureditve javnih sanitarij v Šmartnem reši do začetka turistične sezone. Obstaja več 

različnih možnosti ureditve javnih sanitarij. V kolikor do realizacije ne bo prišlo bi bilo potrebno razmisliti o začasni 
možni rešitvi, ureditvi sanitarij v Hiši kulture s posebnim vhodom. Meni namreč, da Šmartno resnično ne sme več 
ostati brez javnih sanitarij.   

2. S strani občanov je bilo podano vprašanje o morebitni širitvi parkirišča pri Vili Vipolže. Predlaga še, da se uredi oz. 
obnovi cestišče od bencinskega servisa do Vile Vipolže oz. vsaj pripravi študija izvedljivosti.      

 
Župan Franc Mužič pove, da je res ogromno pripomb na javne sanitarije v Šmartnem, lahko pa zagotovi, da se bo do 
začetka turistične sezone ena rešitev našla.    
 
Goran Simčič  
1. Glede zapore ceste Dobrovo – Vipolže predlaga, da se uredi delna zapora s semaforjem ter postavi  ograja, na 

drugi lokaciji pa naj se postavitvijo table za označevanje ovir na cesti.   
2. Pripravi naj se popis in določi število kontejnerskih mest po vaseh.    
 
Župan Fran Mužič glede na stanje ceste Dobrovo – Vipolže pove, da je župan tisti, ki je odgovoren za varnost občanov, 
mora prisluhniti stroki in je na to še kako pozoren. Strinja pa se, da se zadeva čim prej reši in da se cesta odpre vsaj za 
enosmerni promet.   
 
 



Stran 14 od 14 

 

Ad 12. 
 

Realizacija sklepov 9. redne seje 
 
Sklepi 9. redne seje so bili realizirani. Pripomb ni bilo.  
 
 
Seja zaključena ob 16.54.  
 
 
 
     Zapisničarka                                       Predsedujoči                               Direktorica občinske uprave 
 Mateja Ambrožič                                   Goran Simčič                                                  Anita Manfreda 
 


